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Udanin, 24.02.2016 r. 

RO.II…………….2016. 

 

Protokół XV 

zwyczajnej sesji Rady Gminy Udanin 

odbytej w dniu 24.02.2016 r. w Udaninie 

 

 

Przewodniczący Rady Janusz Strzelecki – (PR) 

Pani Wójt, 

Panie Starosto, 

Panie Komendancie  

Panie i Panowie radni 

 

Otwieram  XV zwyczajną sesję Rady Gminy Udanin. Na podstawie listu obecności 

stwierdzam, ze w sesji bierze udział 12 radnych. Nieobecni: Zenon Stasiak, Artur 

Młynarczyk, Marek Mytych) 

Sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. 

Przedstawiam proponowany porządek sesji:  

1. Otwarcie XV sesji, 

2. Przyjęcie porządku sesji, 

3.  Przyjęcie protokołu XIV sesji, 

4. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w sprawie bezpieczeństwa publicznego 

na terenie gminy w 2015 roku oraz przedstawienie założeń opracowania „mapy 

zagrożeń bezpieczeństwa na terenie powiatu średzkiego”. 

5. Sprawozdanie Wójta z realizacji zadań w okresie pomiędzy sesjami oraz z realizacji 

uchwał, 

6. „15 minut” dla wyborców, 

7. Wnioski i interpelacje radnych, 

8. Przedstawienie projektów uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie :  

1) aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy Udanin podjętej uchwałą Rady Gminy 

Udanin nr XXVIII/81/2008 z dnia 30.09.2008 r. 

2) Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Udanin, 

3) Zmiany uchwały Nr XII.52.2015 w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu 

współpracy Gminy Udanin z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie 

na rok 2016” 

4) Zmiany budżetu gminu w zakresie dochodów i wydatków, 

5) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Średzkiemu na dofinansowanie zadania 

pod nazwą: „Wykonanie ścinki poboczy odcinków dróg powiatowych na terenie 

gminy Udanin” 

9. Odpowiedź Wójta na wnioski i interpelacje, 
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10. Zakończenie sesji 

 

Przewodniczący Rady (PR) Czy będą uwagi do przedstawionego porządku sesji? 

Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych jest za przyjęciem proponowanego porządku 

sesji proszę o podniesienie ręki: 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

12 12 0 0 

 

Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła porządek sesji. 

Panie i Panowie radni. Protokół XIV sesji był wystawiony w biurze rady. Czy będą uwagi do 

protokołu? Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto jest za przyjęciem protokołu XIV sesji proszę o podniesienie ręki 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymał się 

12 12 0 0 

 

Stwierdzam, ze rada przyjęła protokół XIV sesji. 

PR. Obecnie głos zabierze : młodszy inspektor Zdzisław Gwóźdź ( I Zastępca Komendanta 

Powiatowego Policji w Środzie Śląskiej) celem przedstawienia informacji w sprawie 

bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy w 2015 roku oraz przedstawienie założeń 

opracowania „mapy zagrożeń bezpieczeństwa na terenie powiatu średzkiego”. 

Omawiając zasady opracowania tzw. mapy zagrożeń stwierdził, że trwają obecnie prace nad 

wdrożeniem internetowej platformy, która będzie ukazywała miejsca szczególnie zagrożone 

na terenie całego powiatu średzkiego. 

Projektowana „mapa zagrożeń” ma za zadanie: 

1. Odzwierciedlać stan faktyczny, 

2. Wskazywać zagrożenia, 

3. Zawierać programy realizowane przez policję, 

4. Służyć ocenie pełnionej służby przez policję, 

5. Umożliwiać weryfikację wdrażanych rozwiązań, 

6. Stanowic platformę wymiany doświadczeń. 

Ponadto wskazał, że analizując stan bezpieczeństwa w 2015 roku Gmina Udanin jest 

najbezpieczniejsza gminą na terenie powiatu średzkiego – wg statystyki popełnianych 

przestępstw. 

PR. Dziękuję. 
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PR. Czy będą pytania w tej sprawie? 

PR. Udzielam głosu : 

1. Stanisław Dębicki – radny wsi Konary- stwierdził, że w dalszym ciągu jest zbyt niska 

obecność patroli policyjnych na terenie gminy, 

2. Zdzisław Gwóźdź- stwierdził, że w dalszym ciągu są wolne etaty w KP Policji, policja 

wciąż wykonuje zadania, które winny wykonywać inne służby(niebieska karta). 

Policja oczekuje na wdrożenie projektu mapy zagrożeń, co ma skutkować większą 

skutecznością w działaniu w tym co szczególnie ważne do większej widoczności 

policji w terenie. 

3. Martyna Porębska – radna wsi Różana- wskazała na potrzebę ustalenia terminów, w 

których będzie możliwa rozmowa z przedstawicielami kierownictwa policji, 

4. Zdzisław Gwóźdź- stwierdził, że właśnie został uruchomiony punkt pracy 

dzielnicowego w Udaninie – są określone godziny. Komendant Powiatowy przyjmuje 

„zawsze” w siedzibie, 

5. Zdzisław Semczuk – radny wsi Ujazd Górny- nawet zgłoszona interwencja nie 

skutkuje podjęciem działań przez policję, 

6. Martyna Porębska – stwierdziła, że zna przypadki zgłoszeń na policje i odmowę 

interwencji z uwagi na np. brak samochodu, 

7. Zdzisław Gwóźdź – stwierdził, iż należy podać daty zgłoszeń- wtedy będzie można 

wyjaśnić przyczyny odmowy interwencji, 

8. Wojciech Płaziuk – radny wsi Pichorowice- wnioskował o prowadzenie w sołectwach 

spotkań policji z mieszkańcami celem zapobiegania przestępczości, prewencja to 

podstawa pracy policji-stwierdził. 

9. Zdzisław Gwóźdź – poinformował, że policja prowadzi spotkania prewencyjne w 

szkołach z młodzieżą, jeżeli będzie zapotrzebowanie na spotkania w sołectwach to 

policja będzie takie spotkania realizowała, 

10. Bolesław Stachurski – radny wsi Gościsław- podziękował za działania policji- policja 

jest widoczna i skuteczna, a to może przyczynić się do zmiany mentalności 

mieszkańców, 

11. Janusz Strzelecki – radny wsi Piekary- wskazał na potrzebę zwiększenia 

częstotliwości patrolowania gminy oraz skuteczniejszą kontrolę prędkości, 

12. Zdzisław Gwóźdź- poinformował, że policja zmieniła styl działania w zakresie 

pomiarów prędkości- odchodzi się od „ręcznych radarów” na pomiar rejestrowany 

przy pomocy kamery.  

13. Teresa Olkiewicz- podziękowała za prace policji na terenie gminy Udanin w 2015 

roku oraz zwróciła uwagę na postępujący problem w zakresie wzmożonego działania 

dilerów narkotykowych na terenie gminy, 

Udzielam głosu Pani Annie Stefańczyk celem przedstawienia : 

1. Projektu uchwały w sprawie : aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy Udanin podjętej 

uchwałą Rady Gminy Udanin nr XXVIII/81/2008 z dnia 30.09.2008 r. 

Dziękuję  
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Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  Nie widzę 

Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymał się 

12 11 0 1 

 

Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie aktualizacji Strategii Rozwoju 

Gminy Udanin podjętej uchwałą Rady Gminy Udanin nr XXVIII/81/2008 z dnia 30.09.2008 

r. 

 

Udzielam głosu Pani Aleksandrze Zastockiej, która przedstawi projekt uchwały w sprawie : 

  Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Udanin, 

Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę 

Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymał się 

12 10 0 2 (Semczuk, Płaziuk) 

  

Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego Gminy Udanin, 

 

Udzielam głosu Andrzejowi Sukta celem przedstawienia projektu uchwały w sprawie: 

Zmiany uchwały Nr XII.52.2015 w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu współpracy 

Gminy Udanin z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2016” 

Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę 

Przystępujemy do głosowania. 

 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymał się 

12 12 0 0 

 

Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie : Zmiany uchwały Nr XII.52.2015 

w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu współpracy Gminy Udanin z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie na rok 2016” 

Listę obecności podpisał Zenon Stasiak. W sesji uczestniczy 13 radnych. 
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Udzielam głosu Pani Karolinie Ożóg 

 celem przedstawienia projektu uchwały w sprawie : Zmiany budżetu gminu w zakresie 

dochodów i wydatków, 

Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania. 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymał się 

13 12 0 1 (Dziurla) 

 

Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie :Zmiany budżetu gminu w zakresie 

dochodów i wydatków, 

 

Udzielam głosu Pani Karolinie Ożóg 

 celem przedstawienia projektu uchwały w sprawie : udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Średzkiemu na dofinansowanie zadania pod nazwą: „Wykonanie ścinki poboczy 

odcinków dróg powiatowych na terenie gminy Udanin” 

 

Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania. 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymał 

13 13 0 0 

 

Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie :udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Średzkiemu na dofinansowanie zadania pod nazwą: „Wykonanie ścinki poboczy 

odcinków dróg powiatowych na terenie gminy Udanin” 

PR. W związku z planowym posiedzeniem komisji w sprawie wniosku Stowarzyszenia ….. 

sprawozdanie wójta zostanie udostępnione  radnym w wersji elektronicznej. 

PR.  „15 minut dla wyborców” – kto z obecnych na sesji mieszkańców chce zabrać głos? 

1. Nikt z obecnych na sesji nie zgłosił wniosków. 

PR. Przystępujemy do zgłaszania wniosków i interpelacji przez radnych. Kto z państwa 

radnych chce zabrać głos? 

Udzielam głosu: 
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1. Janusz Strzelecki – postawił pytanie dot. planowanych zadań realizowanych ze 

starostwem. 

2. Grzegorz Pierzchalski- w ramach tej współpracy zostaną wykonane zadania w 

zakresie – ścinki poboczy na odcinku około 10 km (po obu stronach)na drogach 

powiatowych na terenie gminy Udanin. W chwili obecnej  starostwo nie posiada 

opracowanej dokumentacji na inwestycje drogowe. Jest planowane zadanie – remont 

mostu w Ujeździe Górnym. Starostwo będzie realizowało w 2016 roku dwie 

inwestycje drogowe na terenie gmin: Kostomłoty i Miękina współfinansowane z 

PROW 2014-2020, 

3. Teresa Olkiewicz – stwierdziła, że w budżecie gminy na 2016 rok nie zaplanowano 

środków na inwestycje realizowane we współpracy ze starostwem na drogach 

powiatowych.  

4. Krzysztof Dziurla – radny wsi Lusina – podziękował za zrealizowane zadania w 

zakresie ścinki poboczy oraz usunięcie krzaków przy drogach zgodnie ze składanymi 

wnioskami. Zwrócił uwagę na konieczność opracowania dokumentacji na inwestycję 

drogową Goczałków-Lusina-Piekary. 

5. Martyna Porębska – zwróciła uwagę na konieczność opracowania dokumentacji na 

budowę chodników przy drodze powiatowej w Drogomiłowicach, 

6. Grzegorz Pierzchalski – stwierdził, że projekt remontu drogi powiatowej w 

Drogomiłowicach został w poprzedniej kadencji odrzucony przy akceptacji niektórych 

radnych powiatowych reprezentujących gminę Udanin. 

7. Stanisław Dębicki – stwierdził, że należy wrócić do tematu remontu drogi powiatowej 

Konary-Damianowo. 

8. Wojciech Płaziuk- wniósł o : pozyskanie dotacji na remont remizy OSP w 

Pichorowicach, pozyskanie dotacji na budowę oczyszczalni przydomowych, dostawę 

tłucznia do Pichorowic w celu uzupełnienia dróg gminnych Udanin-Pichorowice, 

Pichorowice Ujazd Górny, Pichorowice-Jarosław i na drogę koło stawu, wnioskował o 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego dla wszystkich miejscowości, 

9. Grzegorz Pierzchalski – stwierdził, że gwarancja na powierzchniowe utwardzanie 

drogi jest 3 letnia, nie obowiązuje w zakresie ścinania i uzupełniania poboczy. 

Podkreślił, że przy udziale przedstawicieli gminy w Radzie Powiatu będzie można 

kontynuować dalsze prace w temacie poprawy stanu dróg powiatowych na terenie 

gminy. 

10. Teresa Olkieiwcz –udzieliła odpowiedzi na zgłoszone wnioski: 

1) Dotacje na remizy OSP – na bieżąco gmina monitoruje wdrażanie programów 

pomocowych ze środków zewnętrznych, na dzisiaj brak jest nawet projektów 

działań w zakresie wspomagania OSP, 

2) Gmina ma opracowany program budowy oczyszczalni w obrębie poszczególnych 

miejscowości, 

3) Po zimie gmina przystąpi do naprawy dróg gminnych – jest to zadanie zapisane w 

budżecie, 

4) W sprawie funduszu sołeckiego wójt przedstawił projekt uchwały i oczekuje na 

podjęcie merytorycznej dyskusji w tej sprawie 
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Dziękuję 

PR. Panie i Panowie radni 

Informuję, że zgodnie z art. 24 h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym wszyscy zobowiązani radni złożyli oświadczenia majątkowe na podstawie art. 24 h 

ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym. 

Naczelnik Urzędu Skarbowego pismem AP/4027-460/15 stwierdził nieprawidłowości w 

złożonych oświadczeniach. 

Mając na uwadze powyższe radni zobowiązani są do usunięcia stwierdzonych 

nieprawidłowości. W kopertach są przygotowane informacje dla radnego o stwierdzonych 

nieprawidłowościach. Radni potwierdzą odbiór kopert podpisem na dodatkowej liście. 

Zobowiązuję radnych do osobistego i niezwłocznego dokonania usunięcia stwierdzonych 

nieprawidłowości. 

Przypominam, że po zakończeniu sesji odbędzie się posiedzenie komisji. 

 

Zamykam 15 zwyczajna sesję Rady Gminy Udanin. 

 

Przewodniczący Rady 

Janusz Strzelecki 

Protokółował: 

Andrzej Sukta 


